
Fjordbakkeskolens Skolebestyrelse                     

 

Fælles bestyrelsesmødet den 27/4 2023 kl. 19.00-21.00: møde  
Skærbæk – personalerum 

Medlemmer af skolebestyrelsen: 
Elever: Alfred 9.a, Tone 7.y 
Forældre: Karina Bukh, Mette Adriansen, Lise Strøm Jensen, Peter Bay Rasmussen, Karin Jeppesen, Casper Vig 
Frederiksen, Anja Schrøder Trelle 
Personale: Carsten Bonde, Brian Alsløw 
Ledelse: Jens Bay, Poul Jakobsen 
Ordstyrer: Casper Vig Frederiksen  

Fraværende:  Carsten Bonde, Tone, Caper Vig Frederiksen, Brian Alsløw 

0. Godkendelse af referat og dagsorden. 
Præsentation af Mette Autzen  

 

1.       Efterretningspunkt  
          Nyt fra eleverne: Nyt fra vores elevrepræsentanter. Elevrådsmøde med Mette Kruse – mobilevaluering,  
                                          Idrætsdag for alle 9. klasserne gik fint – gode dommere. 
          Nyt fra medarbejderne: status skolemad – Lise: udleveringsproblemer  – konceptet ser rigtigt godt ud. 
                                                       Sikre at der er tilsyn med udlevering af maden – JB finder en løsning. 
                                                       Udleveringen strækker sig over en halv time, hvor der skal sikres tilsyn. 
                                                       Ønske om opstart 2-3 uger før sommerferien. 
          Nyt fra formanden: Intet nyt. 
          Nyt fra ledelsen: 
- Budget og økonomi budget 2023 – aktuel status på budget – herunder sparekrav på 252.000 kroner på 

drift – Der skal overflyttes medarbejdere fra UllerupBæk-distriktet – kan få betydning for os også. 
Ramme-besparelsen tages fra overordnede udgifter, som copydan-udgifter, inventar, uddannelse etc. 

- Skoleårets planlægning – herunder personale - status – på begge afdelinger er der i gang i fagfordelingen. 
Der kan komme uforudsete ting, hvor der rejser folk eller bliver truffet en kommunal beslutning. 

- Øvrigt. Orientering om 2. klasses tur til KBH. – min vildeste ide. 

2. Tone i bestyrelsen 
På foranledning af både et bestyrelsesmedlem og generelt behov tager vi dette punkt op som en form for 
evaluering af arbejdet i bestyrelsen og først og fremmest en pejling for fremtiden. 
 
Drøftelse og evaluering foretaget. Alle meninger har ret til at blive fremført – den gode tone skal holdes også 
i en uenighed.  
 

3. Princip: Arbejdets fordeling mellem lærerne – første behandling – se bilag (fra sidste møder)  
Jens Bay præsenterer et udkast til ”principper for arbejdets fordeling mellem lærerne” – til drøftelse og 
endelig vedtagelse på næste møde i marts. 
Drøftet – spørgsmål om formuleringen omkring elever møder etc. kan formuleres anderledes for en 
nemmere forståelse – Karin foreslået en formulering. 
Kan fagrækken i udskolingen være den samme lærer – f.eks. naturfag, etc. Kan der stå noget om det? 
Jens kigger på de forskellige forslag. 
Princippet tages op på næste møde til endelig beslutning. 
 

4. Kommunal høring: Ferieplan 2024-2025 (se bilag) 



Fjordbakkeskolens Skolebestyrelse                     

 

Et af skoleårets faste punkter er, at skolebestyrelsen skal høres omkring den kommunale ferieplan for nu 
skoleår 2024-2025. 
Ingen indsigelser eller ændringer til forvaltningens udkast. 
 

5. Vikardækning og fravær 
Jens Bay uddyber perspektiveringen omkring medarbejderfravær og vikardækning – fortsat fra sidst. 
Bestyrelsen har bedt om konkrete data. Dem fremskaffer vi til maj-mødet, da det er en forholdsvis 
tidskrævende opgave i en travl tid. Denne to-delte løsning over to møder er clearet med formanden. 
 
Et oversigt skema over diverse fraværsmuligheder blev forevist. Tages op på næste møde med en 
fraværsprocent på hvert område. 
 

6. Kommunale og lokale pejlemærker og indsatser 
Jens Bay præsenterer for skolebestyrelsen de politiks vedtagne pejlemærker for 0-16 års området. På 
pejlemærkerne kobles både kommunale og Fjordbakke lokale indsatser, ligesom vi danner bro til de fem 
fokusområder på skolen. 
Udsat til næste møde 

7. Evt. Ingenting. 
 

Næste møde i Taulov mandag den 22. maj. 


